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I-1/7-1/2015. ikt. sz. 

 

Jegyzőkönyv 
 

Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési 

és Sport Bizottsága 2015. február 25-én megtartott nyílt ülésén a Városháza 4-es sz. 

helyiségében. 

 

Jelen vannak: 

Németi József bizottság elnöke 

 Szabóné Szilágyi Edit bizottság tagja 

 Varga Istvánné bizottság tagja 

   

Távol maradt: 

 Kiss Károly bizottság tagja 

  

Tanácskozási joggal részt vesz: 

 Czene Boglárka  jegyző 

  

Meghívottak: 

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 Tomasovszky Sándor képviselőjelölt 

 

Jegyzőkönyvvezető:  
 Tóth Éva adminisztrátor 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő - köszönti a 

bizottsági ülésen megjelenteket. Elmondja, hogy az ülésről távolmaradt Kiss Károly bizottsági 

tag, aki távolmaradásának okát jelezte. 

 

A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a bizottság létszáma 3 fő. 

 

A bizottság elnöke ismerteti a napirendi pontokat, amelyek a következők: 

1. A 2015. évi költségvetés tervezetének véleményezése, és a költségvetés elfogadása, 

valamint a középtávú (három éves) számítások bemutatása. 

Előadó:  Valánszki Róbert polgármester 

2. Bejelentések  
 

A bizottság elnöke kérdésként tette fel a bizottság tagjai felé, hogy indítványozzák-e egyéb 

napirendi pont megtárgyalását? 

Megállapítja, hogy a bizottsági tagok nem indítványoznak egyéb napirendi pontot.  

A bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  

Aki egyetért a napirendi javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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Határozat: 

8/2015.(II.25.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési 

és Sport Bizottsága a 2015. február 25-én tartandó ülés napirendjét az alábbiak 

szerint fogadja el:  
 

1. A 2015. évi költségvetés tervezetének véleményezése, és a költségvetés 

elfogadása, valamint a középtávú (három éves) számítások bemutatása. 

Előadó:  Valánszki Róbert polgármester 

2. Bejelentések  
 
 

1. Napirendi pont 

 

Németi József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér az 

első napirendi pontra, amely a 2015. évi költségvetés tervezetének véleményezése, és a 

költségvetés elfogadása, valamint a középtávú számítások bemutatása.  

Az elnök megadja a szót Szűcsné Horváth Margit részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – köszönti a megjelenteket. Többször is 

tárgyaltak már a 2015. évi költségvetésről. A költségvetés főösszege azóta sem lett sokkal 

kevesebb. Ahol változás történt, azt igyekezett az előterjesztésben leírni, megindokolni. A 

legnagyobb változás a fejlesztéseknél történt, illetve a működés terén is nőtt az egyenleg, 

19.717 e Ft-ra módosult. Erre év közben kiegészítő támogatást fognak benyújtani.  

Nőtt a bevételi oldal is, hiszen a február 2-án megtartott Költségvetés Egyeztető 

Munkacsoport ülésén döntöttek arról, hogy 10%-kal növelik a nem lakás céljára szolgáló 

bérlemények díját, valamint módosításra került a Napközi Konyha bérleti díja is,  

400.000,-Ft.ról 1.500.000,-Ft-ra emelték azt.   

A fejlesztések kapcsán elmondja, hogy már kiértesítést kaptak arról, hogy a KEOP-os 

pályázaton, amely a napelemes rendszerek kiépítésére vonatkozik, nyert az Önkormányzat 

31.881 e Ft-ot. Nem maradt 100%-os finanszírozású, mert voltak olyan tételek, melyek nem 

kerültek befogadásra, így az önerő is nőtt. A projekt megvalósítása több mint 37 millió 

forintba fog kerülni.  

A fejlesztési kiadás a TOP-os program miatt is nőtt, hiszen a korábban 100%-os 

támogatásúnak vélt program mellé is kellett önerőt betervezni. A Békés Megyei Közgyűlés 

elnöke kereste fel az érintett Önkormányzatokat, hogy jelezzék azt, mennyi önerőt tudnak 

mellé tenni, ezért lett betervezve 25 millió forint.  

A költségvetés főösszege 1.334.780 e Ft-ra módosult, az egyenleg pedig 218.601 e Ft, 

melyből 198.884 e Ft belső finanszírozás, melyet majd a maradványból pótolnak, 19.717 e Ft 

pedig működési kiadás, melyre majd támogatási igényt nyújtanak be. Ezen összeg mögött 

nincsen bevétel, így bizonytalan.  

Első körben így állt össze a költségvetés 2015-re eredeti előirányzatként.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 

megköszöni az elmondottakat az irodavezetőnek.  

Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Az elnök megadja a szót Varga Istvánné részére. 



3 
 

Varga Istvánné az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – kérdése a 

gazdálkodási irodavezető felé, hogy a hiányra lesz-e fedezet? Amennyiben nem kap meg 

minden támogatást az Önkormányzat, meg van-e tervezve, hogy mi marad el a 2015. évi 

költségvetés teljesítéséből? 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – elmondja, hogy addig ezeket 

kötelezettséggel nem szabad terhelni. Rangsorolni kell, hogy mi az, ami elmaradhat, amit a 

későbbiek során megvalósíthatnak a maradványból vagy megpályázhatnak.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 

szerepelnek olyan kisebb tételek a tervezetben, melyeket át lehetne gondolni, hogy 

bevállalják-e. A sétány és szökőkút nem szerepel az előterjesztésben a fejlesztési elképzelések 

között.  

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – csak a főbb fejlesztések szerepelnek az 

anyagban, újabb áttekintést már nem igényel a tervezet, el kell fogadni a költségvetést. 

 

Varga Istvánné az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – oda kell arra figyelni, 

hogy ne a fontos dolgok maradjanak teljesítés nélkül az év során.  

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – rangsorolni kell majd a fejlesztéseket, a 

testület dönt majd arról, hogy mely beruházásokkal kell várni.  

 

Szabóné Szilágyi Edit az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – már korábban 

is említette a köztemető ravatalozóját és az ottani úthálózatot. Ez már szerepel a tervezett 

fejlesztések között, reméli, valóban meg is fog valósulni. 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 6 millió 

forint van betervezve a ravatalozó felújítására. Amennyiben lesz kimaradt pénz az arra szánt 

keretből, akkor azt az összeget fogják az úthálózat fejlesztésére költeni.  

 

Tomasovszky Sándor képviselőjelölt – a ravatalozó kapcsán elmondja, hogy annak a belső 

állapota sem megfelelő.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – jelezni 

fogják a temető üzemeltetője felé, de az épület az Önkormányzat tulajdona. 

Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólás a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy a bizottsági tagok nem indítványoznak egyéb napirendi pontot.  

A bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  

Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 2015. évi költségvetést 1.334.780 e Ft 

főösszeggel kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

9/2015.(II.25.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési 

és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy „az Önkormányzat 2015. 
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évi költségvetéséről” szóló önkormányzati rendeletet a mellékelt tervezet szerint 

alkossa meg. 

 
(„az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről” szóló önkormányzati rendelet tervezete a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér az 

előterjesztés második felére, amely a 2015. évi költségvetés tervezetének, valamint a 

középtávú számítások bemutatásának megtárgyalása. 

Az elnök megadja szót Szűcsné Horváth Margit részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – a középtávú terv elfogadását 

jogszabály írja elő. Jelentősége akkor volt, amikor az Önkormányzatok még hitellel 

rendelkeztek és be kellett mutatni a 3 évre várható bevételeket. Hitele már csak külön 

engedéllyel lehet az Önkormányzatoknak.  

Röviden ennyiben kívánta kiegészíteni az előterjesztésben leírtakat. 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 

megköszöni az elmondottakat az irodavezetőnek.  

Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el a bizottság részéről. 

A bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  

Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a határozati javaslatban foglaltakat kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

9/2015.(II.25.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és Sport 

Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az államháztartásról szóló 2011. évi 

CXCV. törvény 29/A. § alapján elfogadja a 2015-től -2018. évre szóló középtávú tervét, 

Magyarország gazdasági stabilitásáról (továbbiakban: Gst. tv.) szóló tv. 45. § (1) bekezdés a) 

pontja felhatalmazása alapján kiadott jogszabályban meghatározottak szerinti saját 

bevételeinek, valamint a Gst. tv. 3. § (1) bekezdése szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettségek ismeretében.  

 

Dévaványa Város Önkormányzat középtávú terve 2015. - 2018. évekre.  

      
   

Adatok: ezer forintban 

Megnevezés Ssz. 
Tárgyév 

2015.  
2016. év 2017. év 2018. év 

Helyi adók 01 205 000 180 000 180 000 180 000 
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Önk. vagyon és az önk. megillető vagyoni értékű jog 

értékesítéséből vagy privatizációból származó bevétel 
02 

    

Osztalék, koncessziós díj és hozambevétel 03 
    

Tárgyi eszközök, immateriális javak, vagyoni értékű 

jog értékesítése, vagyonhasznosításból származó 

bevétel 

04 59 046 90 000 90 000 90 000 

Részvények, részesedések értékesítése 05 
    

Vállalatértékesítésből, privatizációból származó 

bevételek 
06 

    

Díjak, pótlékok, bírságok 07 2 000 2 000 2 000 2 000 

Kezességvállalással kapcsolatos megtérülés 08 
    

Saját bevételek (01+…+08) 09 266 046 
272 

000 

272 

000 
272 000 

Felvett hitel tőketartozása/év 10 0 0 0 0 

Felvett, átvállalt kölcsön és annak tőketartozása 11 0 0 0 0 

Kötvénytörlesztés /év 12 0 0 0 0 

Kezességvállalásból eredő fizetési kötelezettség 13 0 0 0 0 

Előző év (ek)ben keletkezett tárgyévet terhelő 

fizetési kötelezettség (10+…+13) 
14 0 0 0 0 

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester  

Határidő:  azonnal   

 

 

2. Napirendi pont 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér a 

második napirendi pontra, amely a bejelentéseket tartalmazza. Az első bejelentés az 

önkormányzat 2014. évi költségvetési rendelet 4. módosításának megtárgyalása.  

Az elnök megadja a szót Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – elmondja, már negyedik alkalommal 

kerül módosításra a 2014. évi költségvetés. Többször is egyeztettek már róla, azok után került 

sor a módosításokra. Január hónapban jónak vélték az előirányzatot, de az új számviteli 

törvény változásai miatt ismét módosítani kellett. Az egyeztetések során döntöttek a sorok 
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közötti átcsoportosításokról is. Főszabály, hogy előirányzat nélkül nincs kifizetés. Egy 

nagyobb tétel szerepel benne, a 2015. évre kiutalt állami támogatásból 4%, melyre szintén 

előirányzatot kellett teremteni a forrásoldalon, ezért kell ismét módosítani a költségvetést.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 

megköszöni az elmondottakat az irodavezetőnek.  

Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el a bizottság részéről. 

A bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  

Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 2014. évi költségvetés módosítását kéri, 

az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

9/2015.(II.25.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és Sport 

Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé a 2014. évi költségvetésről szóló módosítását 

egységes szerkezetben. 

 

(„az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről” szóló önkormányzati rendelet egységes 

szerkezetben a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – áttér a 

második bejelentésre, amely a szociális rendelet megalkotása.  

Az elnök megadja a szót Szarka Andrea részére. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, a szociális rendelet módosításokkal kerül 

most megalkotásra. Egyes ellátások március 1-től átkerülnek járási hatáskörbe, így a 

foglalkoztatást helyettesítő támogatás is. Az adósságkezelési, valamint a méltányossági 

közgyógy és ápolási támogatás is megszűnik. Az ügyfeleknek nem kell átmenniük a 

Gyomaendrődi Járási Hivatalhoz, a kérelmeket és a szükséges iratokat helyben is át fogják 

venni az ügyintézők, a döntéshozatal fog Gyomaendrődön zajlani.  

Elmondja, hogy a méltányossági ápolási díj már korábban kivezetésre került, de a 

méltányossági közgyógy és az adósságkezelési támogatás jelen volt az Önkormányzatnál.  

A Képviselő-testületnek február 28-ig szabályoznia kell a települési támogatást, illetve a 

rendkívüli települési támogatást is kötelessége nyújtani.  

A lakásfenntartási támogatás kapcsán elmondja, új formában mindenképpen tovább kell vinni. 

A háztartási egységet átváltja a család, valamint a képlet is változik. A lakás négyzetmétere 

szerint fognak támogatást megállapítani, így a támogatások értéke változhat.  

Továbbra is természetben nyújtott támogatásokat kívánnak megítélni a lakosok számára. 

Megállapítási időtartamként továbbra is 1 évet javasol. A kérelem benyújtás hónapjának 1. 

napjától kell megállapítani a támogatást. A 2015. évre 16 millió forintot kapott az 

Önkormányzat a szociális ellátásokra. A megállapított támogatások egy részét vissza lehet 

igényelni, ez a lakásfenntartási támogatásnál 90%-ot jelent.  

A rendkívüli települési támogatás is szabályozásra került, ez az önkormányzati segélyt 

váltotta fel. Elmondja, van néhány dolog, melyet szeretne, ha törölnének a rendeletből, mivel 

nem érkezett arra irányuló kérelem. Ilyen támogatások a válsághelyzetben lévő várandós anya 
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gyermekének megtartása, a gyermek fogadásának előkészítése, a nevelésbe vett gyermek 

családjával való kapcsolattartása, a gyermek családba való visszakerülésének elősegítéséhez 

kapcsolódó kiadások. Amennyiben mégis érkezne ilyen jellegű kérelem, úgy azt majd 

besorolják valamelyik meglévő támogatás közé.  

A beiskolázási támogatás és az elemi kár esetén történő vis major támogatás és a temetési 

segély is változatlan marad.  

Az eseti gyógyszertámogatást és a segédeszköz támogatást szabályozták, 50%-ban lett 

meghatározva a maximális támogatási összeg.  

Amennyiben a gyermek létfenntartása akadályoztatott, illetve hátrányos helyzetben él, akkor 

nyújtható részükre rendkívüli települési támogatás. Szabályozásra került, mely feltételek 

jelentik a gyermek hátrányos helyzetét. 

 

Szabóné Szilágyi Edit az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – kérdése, hogy a 

gyermekvédelmi kedvezmény marad-e továbbra is? 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, ez a fajta támogatás is változatlan marad, 

az óvodáztatási támogatás fog kivezetésre kerülni szeptembertől, hiszen 3 éves kortól 

kötelező lesz az óvodába való beíratás.  

Szabályozásra került, hogy az a család, amely havi rendszerességgel részesül támogatásban, 

az nem nyújthat be kérelmet települési támogatásra abban az időszakban. Ez vonatkozik arra 

is, aki lakásfenntartási támogatást kap.  

 

Varga Istvánné az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – ez anyagilag nagy 

terhet jelent az Önkormányzatok számára.  

 

Szabóné Szilágyi Edit az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – kérdése, hogy a 

védendő fogyasztók körében mennyire elterjedt a mérőórás rendszer?  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, vannak lakosok, melyek mérőórával 

rendelkeznek.  

 

Czene Boglárka jegyző – hozzáteszi, hogy ez főleg az egyedülálló személyeknél bizonyul 

jobbnak.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, nagyjából 600 lakásfenntartási támogatás 

van érvényben jelenleg.  

 

Tomasovszky Sándor képviselőjelölt – kérdése, kivették-e a rendeletből azt a szabályozást, 

hogy rendkívüli települési támogatás legfeljebb 5 ezer forint lehet a támogatás? 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, minden támogatási formánál meg van 

határozva a támogatás mértéke, ezért javasolta a rendkívüli települési támogatásnál. A 

Szociális és Egészségügyi Bizottság ülésére első körben egy 4 ezer forintra vonatkozó 

tervezetet vitt be. Elmondható, hogy a Bizottság átlagban 4-5 ezer forint segélyt szokott 

megállapítani, ezért lett 5 ezer forintban megállapítva a maximális keret, de a Bizottság nem 

szavazta meg.  

 

Szabóné Szilágyi Edit az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – amikor 

indokolt, hogy magasabb, 10-15 ezer összegű támogatást kapjon a lakos, akkor a rendeletben 

való szabályozás miatt ez nem lenne megvalósítható.  
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Czene Boglárka jegyző – a rendkívüli települési támogatásnál a jogszabály nem túl részletes. 

Figyelembe vették azt a gyakorlatot, hogy a szociális támogatások éves mértéke több millió 

forint, ezért az Önkormányzat részéről fontos a gazdálkodási oldalát is nézni. Ez majd  

2016-tól fog gondot okozni, de már most célszerű úgy megalkotni a rendeletet, hogy ne 2016 

januárjában kelljen ismételten átvariálni. Meg kell találni a megfelelő egyensúlyt.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető- ezzel a lakosokat is felkészítik arra, hogy mi várható 

2016-tól.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – állítsák 

vissza a rendeletbe az összeghatárt, de rendkívüli esetekben, alkalmanként adhasson attól 

nagyobb támogatást a Szociális Bizottság.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, hogy a kérelmek befogadásával és 

előkészítésével az igazgatási iroda foglalkozik. Elmondja, az ülést megelőzően megkapta a 

Szeghalom Kistérség Többcélú Társulástól azt a tájékoztatót, amely szerint a Társulás 

elfogadja a térítési díjakat. Az igazgatási irodavezető a testületi ülésre ezt beépíti a rendeletbe.  

 
Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke – megköszöni az 

elmondottakat. 

Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

A bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  

Aki javasolja a Képviselő-testület felé a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotását kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat:  

10/2015.(II.25.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési 

és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé a szociális igazgatásról és a 

szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet megalkotását. 

 

(„a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról” szóló önkormányzati rendelet 

egységes szerkezetben a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér a 

következő bejelentésre, amely a Dévaványai Csocsó Egyesület és Dramatic Morals együttes 

kérelmének megtárgyalása. Kérelmet nyújtottak be arra vonatkozóan, hogy a március 21-én 

tartandó koncert est idejére a Művelődési Ház termét ingyenesen igénybe vehessék, mivel 

minden mást önerőből biztosítanak.  

Javasolja, hogy támogassák a kérelmet, hiszen szükség van a kulturális programokra a város 

fiataljainak.  
 

Szabóné Szilágyi Edit az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – kérdése, hogy 

egyszeri alkalomról van-e szó? 
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Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – a kérdés 

megválaszolásaként elmondja, hogy egyszeri alkalomról lenne szó. Mivel több fellépő 

zenekarról is van szó, ezért ezt az időpontot sikerült összeegyeztetniük. Belépő díjat is 

terveznek, de ez nem fogja fedezni a felmerülő költségeiket.  
 

Szabóné Szilágyi Edit az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – lesz-e azon a 

napon másik program a Művelődési Ház területén? 
 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – elmondja, 

nincs ütközés másik programmal.  

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása a témával 

kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzik el a tagok részéről. 

A bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  

Aki javasolja a Képviselő-testület felé az ingyenes helyiség használat engedélyezését kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

Határozat: 

11/2015.(II.25.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési 

és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a Dévaványai Csocsó 

Egyesület és Dramatic Morals zenekar által 2015. március 21. napján tartandó 

koncert estre ingyenesen biztosítsa a Művelődési Ház színháztermét. 

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Diósné Ambrus Erzsébet DÁMK igazgató 

Határidő:  2015. március 21. 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér a 

következő bejelentésre, amely a Békéscsabai Hagyományőrző Kulturális Kör részéről érkezett 

kérelem megtárgyalása.  

Az elnök megadja a szót Szarka Andrea részére. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, a Békéscsabai Hagyományőrző Kulturális 

Kör elnöke Mácsai Sándor tájékoztatást nyújtott arról, hogy az Egyesület be kívánja mutatni a 

Békéscsabai Jókai Színház művésze, Bartus Gyula Jászai-díjas: „Ez is negyvennyolc” című 

darabját felolvasó színház keretében. 

A mű tárgya szerint a Békés megyében lezajló politikai és hadi események tükrében mutatja 

be az 1848-49-es forradalom és szabadságharc életközeli nem historizált történéseit. 

Kérik a Képviselő-testületet, nyilatkozzanak arról, hogy szándékukat fejezik ki arra 

vonatkozóan, hogy az egyesület a későbbiek folyamán bemutassa a darabot Dévaványán is, 

szerény fellépési díjért.  

Az igazgatási irodavezető felkereste az egyesület elnökét, hogy pontosítsák a dátumot. Az 

elnök elmondta, a program szervezés alatt van, Dévaványán az őszi időszakra fog esni a 

bemutató. Amennyiben bővebb tájékoztatást kap, úgy azt továbbítja majd a Bizottság és a 

Képviselő-testület felé. 
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Véleménye, a testület adjon arról szándéknyilatkozatot, hogy ingyenes helyt ad a darab 

bemutatására.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – javasolja, 

hogy a programot hirdessék meg az iskolák körében a pontos dátum ismeretét követően.  

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása a témával 

kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzik el a tagok részéről. 

A bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  

Aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy szándéknyilatkozatát fejezze ki az Egyesület felé 

kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

12/2015.(II.25.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési 

és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy szándékát fejezze ki a 

Békéscsabai Hagyományőrző Kulturális Kör (5600 Békéscsaba, Kossuth tér 10.) 

részére, hogy „Ez is negyvennyolc” című darabját felolvasó színház keretében 

ingyenesen biztosított Művelődési Ház Színháztermében előre egyeztetett 

időpontban bemutassa. 

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Határidő:  értelem szerint 

 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 

megköszöni az elhangzottakat. 
Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 

A bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, az ülést 17
30 

órakor bezárja.  
 

- Kelt mint az első oldalon - 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

 

________________________ _______________________ 

Németi József  Szabóné Szilágyi Edit 

       bizottság elnöke bizottság tagja 

 

 

 

 _______________________ 

 Tóth Éva 

            jegyzőkönyvvezető 


